
     

 

SCHRIFTELIJKE  VRAAG 
 

Indiener: Paul Knuvers/GroenLinks 
 
Datum indiening vraag: 03-12-2018 
 
Datum verzending antwoord: 
 

Formulering: vervolgvraag bestrijding Japans knoopkruid  
 
Onlangs beantwoorde u mijn vragen over Japans knoopkruid in onze gemeente.  
De luiden:  
 

 
 Antwoord: De laatste jaren is de Japanse duizendknoop op meerdere plekken in Berkelland 
aangetroffen. De plekken waar deze planten worden aangetroffen worden geregistreerd en we proberen 
verdere verspreiding te voorkomen. Door het ontbreken van een goede bestrijdingsmethode beperken 
we ons nu nog tot het regelmatig afmaaien en laten liggen van de plantresten (om verdere verspreiding 
te voorkomen). Zodra een effectieve bestrijdingsmethode bekend is, wordt onze bestrijding daarop 
aangepast.  
 

 
 Antwoord: Zoals bij vorige vraag beantwoord is er nog geen goede bestrijdingsmethode. Tot nu toe 
beperken we ons tot het regelmatig maaien. Er zijn veel instanties bezig met het ontwikkelen van een 
effectieve bestrijding (Het Rijk, onderzoekscentra etc.). Zodra hierover meer bekend is, passen wij onze 
bestrijding hierop aan.  
 
GroenLinks vraagt zich af of een terughoudende opstelling, maaien én laten liggen en afwachten de juiste 
houding is. Wij zouden graag wat meer actie op dit punt zien. Als een voorbeeld verwijs ik u naar de 
gemeente Renkum, via onderstaande link. 
 
 https://www.renkum.nl/Inwoners/Wonen_en_leven/Planten_en_dieren/Bestrijding_Japanse_duizendknoop 
 

Vraag: U geeft in uw antwoord aan, dat u na het maaien de plantresten laat liggen. Wij begrijpen juist, 
dat dit kan betekenen dat er via deze resten weer nieuwe planten ontstaan en gaan wortelen. Hoelang 
laat u de resten liggen en wanneer worden deze dan afgevoerd en vernietigd? 
Antwoord:  

Vraag: Deelt u onze mening dat een actievere houding via voorlichting aan inwoners, initatief om te 
komen tot samenwerking van gemeente met LTO, IVN e.a. in ieder geval tot een betere aanpak en 
bestrijding leidt dan nog enkele jaren ‘afwachten’? En is dit niet ook in het kader van ecologisch 
bermbeheer beter aan te pakken dan u nu doet? 
Antwoord:  
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Toelichting: 

1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd.  
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie.  
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel aanmaken. Het antwoord 
zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.  

 

 


